
Bestyrelsesmøde 14/12 2020 Tilstede Ruby, Nina, Eva og Anette 
Referent Jørn 
 
Dagsorden 
 

1. siden sidst 
Klubmodul tæller ikke hvalpe med, da hvalpene er registreret som kursushold. 
Kursusoversigt. Hvem skal på hvilke moduler. 
 

2. Corona situationen 
Afventer nyt fra Kolding kommune, angående foreningslivet. 
Hvalpehold mm. lukker ned alligevel. 
Vi lukker klubben ned fra den 20/12 2020, medmindre kommunen siger andet. 
 

3. Generalforsamling og forberedelse af denne 
Flytning af generalforsamling pga. Corona situationen. Generalforsamlingen udskydes til efter 
februar efter anbefaling fra hovedbestyrelsen. Laurids rådspørges. Jørn sender skriv ud om 
udskydelse af generalforsamlingen. 
Hvem skal med til Revision med Nina? Revisorer Heidi Rask og Lis Paasch. Thomas tager med. Hvis 
ikke Thomas kan tager enten Eva eller Jørn med. Regnskab sendes til medlemmerne over 
klubmodul via link, efter 14/1 2021. 
 

4. Lokaletilskud og opsigelse af hallen sletteskovvej 
Angående lokaleskud skal vi tale med Mikkeline. Jørn gør det. Hallen kan opsiges med 1 måneds 
varsel og bør opsiges i marts. 
 

5. Børneattester. Eva og Nina følger op på det. 
 

6. Ny Hal status 
Vi har fået et nyt tilbud på hal, som er godkendt af brandtilsyn. Vi har fået tilbud om spær med 
brandhæmmende maling, som vi vælger at gå efter. Det bliver nu 80.000 kr. dyrere. Så måske bliver 
hallen kortere. 
Kommunen arbejder på at ophæve matriklen ind på Vores areal. 
Tilskud fra kommunen 585.000 kr. bliver udbetalt inden jul på klubbens konto. 
 

7. Næste møde. 
Mandag den 4/1 2021 kl. 19.30 
 

8. Eventuelt. 
Julekonkurrence afgøres ved lodtrækning. Ruby og Jørn finder ud af det. 
God jul og godt nytår 

 
 
 
 


